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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 4/2016      § 77- 87 
 

Tid: Tisdagen den 17 maj 2016 kl. 17.30 – 17:47 

Plats: Drätselsalen, stadshuset 

 

Justerat : 2016-05-23 
 

 

Emilia Bjuggren (S)  Sophia Granswed (M)

    

     

   

Ledamöter:  Erik Odenlid 

Emilia Bjuggren (S) ordförande   Nämndsekreterare 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Josefin Salminen (S) 

Pontus Holmgren (MP) 

Mia Ternlund (V) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S)  Tjänstgörande ersättare   

Jenny Schöldin (S) 

Alexander Lindholm (S)   

Mariana Moreira Duarte (MP) Tjänstgörande ersättare 

Birgitta Persson (M) 

Annelie Stiglund (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Tjänstemän: 
Steinunn Á Håkansson tf. förvaltningschef, Olof Öhman fd. förvaltningschef, Carina Braun 

avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne 

Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Emil Johansson (S) 

Anders Lindell (MP) 

Alexandra Sjölin Falk (MP)  

Andreas Berglöf (M) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Ärenden med personalrepresentation 
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§ 81 
Övriga anmälningsärenden 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna.  
 

A. Skrivelse om Skatepark från Kungsholmens SDF, dnr 01.05/464/2016. 

B. Skrivelse om snedfördelning av halltider, dnr 03.01/416/2016. 

C. Förvaltningschefsbeslut att utse revisor i Spårvägens Tennisklubb, dnr 

01.03/411/2016. 

D. Skrivelse från Stockholms friidrottsförbund, dnr 08.03.01/1389/2015. 

E. Skrivelse om fullstor hall vid Johan Skytteskolan från Älvsjö AIK Fritid, dnr 

03.01/465/2016. 

 

Matthias Mellgren (C) anmäler ett ersättaryttrande enligt följande: 

 

Föreningslivet i Älvsjö lider liksom många andra delar av Stockholm stor brist 

på halltider och kämpar för att kunna ge alla barn och unga träningstider. En 

fullstor hall vid Johan Skytteskolan skulle ge fler möjlighet att träna. 

Centerpartiet ställer sig frågande till om möjligheten som Älvsjö AIK föreslår 

med rivning av befintliga hallar till förmån för en ny fullstor hall av enklare 

konstruktion utretts till fullo.  

Det är ingen nyhet att bristen på idrottshallar i Stockholm är mycket stor. Detta 

gäller framförallt fullstora hallar eftersom mindre hallar omöjliggör tränings- 

och tävlingsverksamhet för idrottsföreningar  inom en rad idrotter. Skolan 

klarar sig ofta bra med en mindre hall. Flexibiliteten i en större hall är också 

större då den med enkelhet kan delas in i sektioner för att möjliggöra för flera 

grupper samtidigt. På detta sätt ökar nyttjandegraden och kostnader sprids på 

fler aktörer. Dessutom skulle behovet av underhåll och energiåtgång minska i 

en ny hall och göra det till en mer klimatsmart investering. 

Centerpartiet är rädda att lösningen som nu planeras kommer att innebär att 

staden står med tre hallar med låg nyttjandegrad (speciellt kvällar och helger). 

Dessutom finns risk att de två äldsta hallarna kommer att kräva mängder med 

kostsamt underhåll och bli en belastning för miljön genom att sluka onödig 

energi.  

 

F. Skrivelse om fotbollsplaner Tallkrogen-Gubbängen från Tallkrogens IF,        

Dnr 08.01.01/426/2016. 

 

G. Liljeholmsbadet, tekniska förutsättningar för fortsatt badverksamhet – 

Initieringsbeslut, dnr 08.01.01/582/2016. 

 

 

Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L), Mikael Valier (KD) samt Mathias 

Mellgren (C) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
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Vi har inget att invända mot utredningsuppdraget som sådant, det är positivt att 

en undersökning av skrovets status genomförs för att få det underlag som 

behövs för att bedöma behovet av insatser framåt. Vi får avvakta utredningens 

resultat och sedan ta ställning till vilka åtgärder som är lämpliga framåt. Vi vill 

dock understryka att det i det sammanhanget är viktigt att fastighetskontoret har 

en god dialog med Liljeholmsbadet och vänföreningen, och att det mycket 

uppskattade badet kan finnas kvar framöver. 

 

H. Eriksdalsbadet, fortsatt utredning kring upprustning av taket med mera samt 

energibesparande åtgärder – Initieringsbeslut, dnr 08.01.01/584/2016 

I. Nybyggnad av en enkel idrottshall vid Grimstaskolan, dnr 411/1089/2014 

J. Uppförande av en enkel idrottshall på Hässelby Villastads bollplan, dnr -

411/257/2014. 

 

Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L), Mikael Valier (KD) samt Mathias 

Mellgren (C) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 

 

Det är glädjande att fler av de enklare hallar som idrottsnämnden beslutade om i 

samband med budgeten för 2014 nu tagits i drift. Det är dock problematiskt att 

kostnaderna skenat- från de 25 miljoner som fanns i inriktnings- och 

genomförandebeslutet till över 40 miljoner kronor. För att hålla 

investeringskostnaderna nere och kunna bygga fler hallar för pengarna är det 

viktigt att staden väljer ut platser med goda markförhållanden och att det finns 

ordentligt med underlag innan dess att spaden sätts i jorden. Det är inte omöjligt 

att bygga relativt billiga men ändå fullt funktionella idrottshallar i Stockholm 

idag, vilket dubbelhallarna på Stora Mossens IP samt Farsta IP är bevis på. 

 

K. Åkeshov sim- och idrottshall, FSKs lägesrapport, dnr 09.01/33/2016. 

 

Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L), Mikael Valier (KD) samt Mathias 

Mellgren (C) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 

 

Det är bra att den nödvändiga upprustningen samt utbyggnaden av Åkeshov sim- 

och idrotthall nu kommit igång och flyter på bra. Däremot handlar det om väldigt 

mycket pengar varför det är viktigt att kostnadsuppföljningen är god och att 

kostnaderna inte tillåts skena. Vi noterar att projektet redan ökat från 398 mnkr till 

455 mnkr, vilket är en ökning med 14 procent. Utifrån den nuvarande majoritetens 

prognossäkerhet är vi oroliga över att kostnadsökningen kommer fortsätta eskalera. 

Med anledning av detta vill vi påpeka att det framgent är centralt att vidta åtgärder 

för en god kostnadsuppföljning varefter projektet fortlöper.  

  

L. Anläggande av ett 11-spels konstgräsplan och nybyggnation av 

omklädningsbyggnad i Solberga. Lägesrapport. Dnr 412/963/2014 

 


